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Should you not be able to attend on virtual meeting, kindly please fill out the attached proxy form

Proxy Form

	Name of Owners Association
	Floating City Main Owners Association


	Address of Owners Association
	Building No. 3390, Road No 5726, Block No 257, Amwaj Islands

	Unit number
	

	Building number
	

	Road number
	

	Names of owners
	

	Mobile No.
	

	Email
	



I/we, the owners of the unit as listed above, appoint ......................................................................................[insert name of proxy]

to be our proxy and to vote on our behalf at the General Assembly on 01/02/2026 and any continuation of the meeting seven days later on 08/02/2026

Signed at	Date………………
Name of Owner.................................................................Signature of Owner ..................................

CPR/ Passport No ………………………………...……. Signature of Witness …………………...

Name of Witness………………………………………. CPR/ Passport No………………………

Notes:

· Proxies signed in Bahrain – Must be Notarized
· Proxies signed outside Bahrain – The signature of the owner must be witnessed, and copies of the CPR/ Passport of the owner and Authorized person and witness are to be provided to the owner’s association with the signed proxy form.
· One person cannot hold proxies for more than 10% of entitlement unless he is appointed by single owner who owns more than 10% of entitlement.
· If a company, CR Extract, affix seal and authorized signatures.

في حال تعذّر عليكم حضور الاجتماع الافتراضي، يُرجى التكرم بتعبئة نموذج التفويض المرفق.
استمارة توكيل
	اتحاد ملاك المدينة العائمة الرئيسي
	 اسم اتحاد الملاك

	مبنى رقم 3390، شارع رقم 5726، مجمع 257، المدينة العائمة بجزر أمواج.
	 عنوان اتحاد الملاك

	 
	 اسم مالك الوحدة

	 
	 رقم الوحدة 

	
	رقم المبنى

	
	رقم الطريق

	
	الموبايل

	
	البريد الالكتروني


 
(أنا مالك الوحدة المبينة أعلاه، أعين). السيد :......................................................................... ( ليكون وكيلا وليصوت بالنيابة عني في اجتماع الجمعية العمومية( بتاريخ: 01/02/2026 ( أو اي استمرار لهذا الاجتماع لسبعة أيام بعده بتاريخ: 08/02/2026.
التاريخ:
التوقيع: 
اسم المالك: 
البطاقة السكانية / رقم الجواز:
  
 اسم شاهد:						توقيع الشاهد:
البطاقة السكانية / رقم الجواز:

ملاحظات:
· للأفراد المخولين من داخل البحرين، يجب أن يكون التوكيل مصدق من قبل الموثق.
· للأفراد المخولين من خارج البحرين، يجب أن يكون توقيع المالك بحضور شخص كشاهد حيث يجب أن يكون هذا الشاهد بالغ وأن يتم ارفاق نسخة من البطاقة الذكية وجواز السفر الخاص بالمالك والشاهد والوكيل مع استمارة التوكيل الموقعة.
· لا يمكن أن يوكل الشخص الواحد لأكثر من 10% من الوحدات.
· للشركات قم بوضع الختم والتوقيعات المعتمدة و ارفاق نسخه من السجل التجاري والمستخرج . 
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